

Referat fra bestyrelsesmødet d. 09-01-2024

Deltagere: Gaarde, Mads, Thor,

Gæster: André

Afbud:

Referent: Thor

Mødeleder: Mads

Bilag:

1. Fællesbillede



2. Opfølgning på TODOs fra sidste møde

a. Done

3. Status på fuldtidsansættelsesprojekt

a. [Den A.P. Møllerske støttefond giver 400M kr til sport&fritid \(DR artikel\)](#)

b. Ikke noget nyt - der kommer opdatering til næste møde.

c. André har erfaring med fundraising inden for handicap området, og beder om at få tilsendt materiale løbende.

i. Har også erfaring med ansættelse, og mener ikke det er en fordel for fundraising at inkludere for mange lønkroner.

d. Der er spørgsmål til hvordan forankringen til gym-DM og folkeskoler.

i. Måske er de nervøse for at miste deres lokale forankring.

- ii. Der bør sættes et møde op med Gymnasielærernes Idrætsforening, for at høre hvordan der kan skabes synergi.
- 4. 5v5 og 2.div i Damerækken (DM)
 - a. Ny række til at understøtte nye i sporten.
 - b. Der var fra DFSU's side ikke oplagt at lave en 2. division for damer.
 - i. Århus har stillet spørgsmål til hvorfor.
 - ii. Giver det mening at lave en 2. division for damer.
 - iii. Giver det mening at lave 1. division til 5 v 5 i alle rækker?
 - 1. kunne være argument for at flere hold kunne spille.
 - 2. Det kan være at elitehold, har bedre mulighed for at stille kæder eller fulde hold til DM
 - iv. Indkald til feedback møde, efter bestyrelses møde.
 - 1. Alle klubber bedes indsende 5 argumenter for at spille 7v7 og 5 argumenter for at spille 5v5 i Damerækken
 - v. Giver det mening at lave herre rækken til 5v5
 - 1. Evt samme strategi..
 - a. 5 argumenter for og imod
- 5. DM+SM / Nordiske Mix-mesterskaber
 - a. Efter kontakt med Sverige, som har et dårligt fungerende MIX-SM
 - b. Århus har ikke mulighed for at holde det, da de er i bestyrelsesskift.
 - c. KFK - er blevet spurgt
 - i. har ikke svaret.
 - d. DTU - er måske blevet spurgt.
 - i. Mads følger op.
 - e. Der bør afholdes et møde mellem de nordiske nationer.
 - i. Kontakt til Mattias Ahlgren omkring de andre nationer.
- 6. 10-års-vision workshop
 - a. Blev aflyst efter 4 tilmeldte, - 2 fra hucks og 2 fra DTU.
 - b. Oplægget til workshoppen er egentlig ok.
 - c. André kan godt lave en powerpoint til workshoppen.
 - i. og har erfaring med bla. SWOT analyse
 - d. Kan det afholdes i forbindelse rep. mødet, evt en mini workshop, fremsyn på problematikker, hvad er udfordringerne, hvad kan gøres.
 - i. Indsamling af udfordringer fra klubber, og drømme fra bestyrelsen.
 - ii. Derefter kan der arbejdes videre med emnet, i en egentlig workshop.
 - e. I forbindelse med ansøgning til DIF, udsendes der et spørgeskema til medlemmer, som kan belyse hvorfor de er medlem, dyrker de andre sportsgrene.
 - i. udsendes i start februar - 2 ugers svartid.
 - f. Vedtagelse af dato for workshop og vedtagelse af statements som optakt til.
 - i. spørg klubber om drømme og problemer
 - ii. Følg op på drømme og problemer til rep.mødet
 - iii. afhold en mindre 10-års workshop senere, med opfølgning på diskussionen fra rep.mødet
- 7. Opbevaring af DFSU-U's materialer (har tidligere ligget i Nares' kælder)

- a. Der er nogle medaljer, som allerede har været graveret, og de forsøges om graveret.
 - i. Der ligger et lager hos jydsk emblem fabrik, som udsendes når der er stævner.
 - b. Gaarde kigger på tingene hos Nares.
 - c. Hvis ikke det bruges, så skal det smides ud, eller nyttiggøres til andet projekt.
8. Belønning til de frivillige
- a. Massage til alle der har lavet frivilligt arbejde.
 - b. Frivillig bod, med sofaer, drinks og snacks til udendørs DM.
 - c. Aktive frivillig - hvordan anerkendes de med en synlig fortjeneste.
 - d. hvis der evt er sponsor eller rigeligt med økonomi kunne det være en gave.
 - e. Der er to forskellige udgaver af frivillige, de som er til enkelte events og de som arbejder på fortløbende arbejde.’
 - f. Vi bør føre en liste over frivillige.
 - i. både for at kunne tiltrække dem igen.
 - ii. og for at kunne tildele dem privilegier.
 - g. Hvordan håndtere andre forbund gaver/privilegier. - Thor
 - h. Beslutning tages ved næste møder’.
9. Opbakning til “Open Letter to WFDF”-email: Palæstina/Israel
- a. DFSU - U har ikke en politisk holdning, men videresender en mail til klubber i dk, som så kan underskrive hvis de ønsker.
10. Godkendelse af rosters til EUICC (og lignende events)
- a. skal udføres før 17 jan.
 - b. Bør udføres af de deltagerne_ arbejdet ligger inden for det udvalg som EUCS elite udvalg.
 - i. Mads sender til de 4 klubber, som skal sende en repræsentant til udvalg, som derfor skal godkende roster.
 - ii.
11. Evt.
- a. DGI medlemskab for klubber, undersøg hvor mange der er klubber og lad os opfordre klubberne til at melde sig
 - i. Giver mulighed for tage kontakt til DGI i forhold af rekruttering og at holde på spillere
 - ii. Ville kunne være noget man i DFSU regi ville støtte op om
 - b. Evt. at møde med Aalborg Dinosaurs, i forhold til rekruttering og give dem mod
 - c. Nye bestyrelsesmedlemmer
 - i. Mads er lidt i gang
 - ii. Vi skal alle prikke eller nominere nye.
 - iii. Lad os lave tirsdage til opfølgingsdage.
 - d. André’s rolle i DFSU
 - i. Nares varetog lidt alt for bestyrelsen i en årrække

- ii. Kerneopgaver: Tilmelding af hold til nationale og internationale hold (agere som mellemmand), optælling af medlemmer, give input til bestyrelsesmøder (1 gang i måneden)
- iii. Hvordan skal man arbejde sammen, hvad skal André lave og hvad vil han lave.
- iv. Åben korrespondance i forhold til arbejde, evt. afholde arbejds møde og hvilke opgaver der er til rådighed, herunder kan André udfordre bestyrelsen.

12. Næste mødedato

- a. D. 6 februar
 - i. Hos Mads.
 - ii. Åben invitation, både online og fysisk.